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Protokół 
z posiedzenia Komisji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka ds. Oświaty, Kultury, 
Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku Publicznego  
z dnia 27 marca 2023 r. 
pod przewodnictwem p. Beaty Herman – Przewodniczącej Komisji. 

Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 

W posiedzeniu Komisji w dniu 27 marca 2023 r. udział wzięło 7 członków Komisji. 
Posiedzenie odbyło się z możliwością wykorzystania środków porozumiewania  
się na odległość.  
(Lista obecności dołączona do protokołu). 

Spoza komisji udział w posiedzeniu wzięli: 

1. Zastępca Burmistrza Miasta – p. Daniel Choinka. 
2. Skarbnik Miasta – p. Anna Wilczyńska. 
3. Pracownik Urzędu Miasta ds. Oświaty – p. Renata Subda. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia, ustalenie porządku obrad oraz zatwierdzenie protokołu 
z poprzedniego posiedzenia. 

2. Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji. 
3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na XLVII sesję Rady Miasta,  

w tym przyjęcie planu pracy Komisji na 2023 r. 
4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie pism kierowanych do Rady Miasta. 
5. Sprawy różne. 

Ad 1 

Przewodnicząca Komisji p. Beata Herman dokonała otwarcia posiedzenia 
Komisji. Po przywitaniu zebranych i stwierdzeniu quorum przedstawiła proponowany 
porządek obrad, który został przyjęty bez uwag. Protokół z poprzedniego posiedzenia 
Komisji również został przyjęty bez uwag. 

Ad 2 
Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji 

Radna p. Ewa Orzechowska zaproponowała, aby stanowisko 
Wiceprzewodniczącego Komisji ds. Oświaty objął Radny p. Waldemar Pałys.  

Radny p. Henryk Wilczewski zaproponował, aby stanowisko 
Wiceprzewodniczącej Komisji ds. Oświaty objęła Radna p. Anna Krajewska. 

Przewodnicząca Komisji p. Beata Herman w związku z dwoma propozycjami na 
stanowisko Wiceprzewodniczącego Komisji ds. Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, 
Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku Publicznego poddała pod głosowanie 
kandydatury radnych. 

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za”, 1 głosem „przeciw” oraz 2 głosami 
„wstrzymującymi się” wybrała  kandydaturę p. Waldemara Pałysa na stanowisko 



Wiceprzewodniczącego Komisji ds. Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, 
Spraw Socjalnych oraz Porządku Publicznego. 

Komisja w głosowaniu 3 głosami „za”, 4 głosami „przeciw” oraz 0 głosów 
„wstrzymujących się” nie wybrała kandydatury p. Anny Krajewskiej na stanowisko 

Wiceprzewodniczącej Komisji ds. Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowa, Spraw 
Socjalnych oraz Porządku Publicznego. 

AD 3 

Rozpatrzenie zaopiniowanie materiałów na XLVII sesję Rady Miasta, w tym 
przyjęcie planu pracy Komisji 2023 r. 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta 

Ostrów Mazowiecka na rok 2023 r. 

Zastępca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, iż jest to uchwała 
podejmowana każdego roku, zaznaczył fakt że Miasto zwróciło się do dwóch 
Fundacji o wystawienie opinii dot. programu.  

Radna p. Anna Krajewska poinformowała, iż Fundacja „Lepsie Jutro” w związku  
z zakończeniem działalności aktualnie nie istnieje. Radna stwierdziła, że działalność 
danej fundacji powinna być sprawdzana przed zwróceniem się o wystawienie opinii. 

Zastępca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka powiedział, że przedstawione 
informacje zostaną zweryfikowane. 

Radny p. Waldemar Pałys poruszył temat opieki nad bezdomnymi kotami oraz 
zapytał czemu chętni opiekunowie otrzymują karmę zamiast gotówki na jej zakup. 
Radny zaznaczył, iż w ubiegłym roku obowiązywała forma gotówki. Radny zapytał 
czy miasto zdążyło otrzymać opinię od Fundacji „Lepsie Jutro” jeszcze przed jej 
zamknięciem.  

Zastępca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, iż to miasto 
zawsze kupowało karmę dla bezdomnych kotów. Zastępca Burmistrza Miasta 
odpowiedział, że na ten moment miasto nie otrzymało opinii od wymienionej 
Fundacji. 

Radna p. Ewa Orzechowska zaznaczyła, że Fundacja powinna poinformować 
miasto o przewidywanym zakończeniu działalności. 

Więcej głosów nie było. 

Przewodnicząca Komisji p. Beata Herman w związku z powyższym poddała 
pod głosowanie celem zaopiniowania projektu uchwały: 

Komisja w głosowaniu: 7 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”  
oraz 0 głosów „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedstawionym kształcie. 

Podjęcie uchwały w sprawie „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami 

na lata 2023-2026” miasta Ostrów Mazowiecka. 



Przewodnicząca Komisji p. Beata Herman zapytała czy do treści programu 
zostały wprowadzone zmiany. 

Zastępca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, że  
w wymienionym programie nie wystąpiły zmiany a uchwała ze względów formalnych 
jest podejmowana co 4 lata. 

Więcej głosów nie było. 

Przewodnicząca Komisji p. Beata Herman w związku z powyższym poddała 
pod głosowanie celem zaopiniowania projektu uchwały: 

Komisja w głosowaniu: 5 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”  
oraz 2 głosami „wstrzymującymi się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedstawionym kształcie. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty  

od opłat rocznych za trwały zarząd. 

Radny p. Michał Kacprzak zapytał na czym będzie polegał trwały zarząd. 

Zastępca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, iż podjęcie 
uchwały wprowadzi możliwość przekazania Miejskiemu Ośrodkowi Sportu i Rekreacji 
trwałego zarządu obiektów. Zastępca Burmistrza Miasta zaznaczył, że podjęcie 
uchwały jest kwestią formalną, ponieważ MOSiR cały czas zajmuje się miejscami 
takimi jak: „Topolowy Zakątek” oraz obiekt dwufunkcyjny „boisko-lodowisko” OMEGA. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska przedstawiła także wysokość kosztów  
z tytułu opłat rocznych za trwały zarząd bez udzielenia bonifikaty. 

Więcej głosów nie było. 

Przewodnicząca Komisji p. Beata Herman w związku z powyższym poddała 
pod głosowanie celem zaopiniowania projektu uchwały: 

Komisja w głosowaniu: 7 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”  
oraz 0 głosów „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedstawionym kształcie. 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr III/20/2018 Rady Miasta Ostrów 

Mazowiecka z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie uchwalenia wieloletniego 

programu osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

Przewodnicząca Komisji p. Beata Herman zapytała na czym polegają zmiany  
w uchwale. 

Pracownik UM p. Renata Subda poinformowała, iż zmiana uchwały dotyczy 
jedynie treści formalnych związanych ze zmianą kryterium dochodowego. 
Zaznaczyła, że w realizacji programu nie wprowadzono żadnych zmian – jest on 
kontynuowany. 

Przewodnicząca Komisji p. Beata Herman zapytała o ilość dzieci korzystających  
z programu „Posiłek w szkole i w domu”. 



Pracownik UM p. Renata Subda odpowiedziała, że w tej chwili nie posiada 
informacji o dokładnej liczbie dzieci korzystających z programu. Zaznaczyła, że liczba 
uczestników programu nie może wynosić więcej niż 20 % dzieci uczęszczających do 
danej szkoły. 

Więcej głosów nie było. 

Przewodnicząca Komisji p. Beata Herman w związku z powyższym poddała 
pod głosowanie celem zaopiniowania projektu uchwały: 

Komisja w głosowaniu: 7 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”  
oraz 0 głosów „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedstawionym kształcie. 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji stałych 

Rady Miasta Ostrów Mazowiecka na 2023 r. 

Radny p. Henryk Wilczewski zauważył, że w I kwartale planu pracy Komisji nie 
został zrealizowany punkt dot. funkcjonowania kultury i sportu w mieście. Radny 
zaproponował, aby ten podpunkt został przesunięty na późniejszy kwartał. 

Przewodnicząca Komisji p. Beata Herman przyznała, że punkt dot. 
funkcjonowania kultury i sportu w mieście nie zostanie zrealizowany w I kwartale. 
Przewodnicząca poddała pod głosowanie komisji przesunięcie punktu dotyczącego 
funkcjonowania kultury i sportu  w mieście z I na III kwartał planu pracy Komisji. 

Komisja w głosowaniu 7 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”  
oraz 0 głosów „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała zmianę w planie pracy 

Komisji. 

Plan Pracy 

Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych 

oraz Porządku Publicznego na 2023 rok 

L.p Termin Tematyka 

1  
I Kwartał - styczeń, luty, marzec 
 
 

1). Przyjęcie planu pracy Komisji na 2023 r. 
2). Informacja o bezpieczeństwie miasta  
w 2022 r. 

2  
II Kwartał - kwiecień, maj, czerwiec 
 
 

1). Rozpatrzenie raportu o stanie miasta. 
2). Sprawozdanie z wykonania budżetu 
Miasta za 2022 r. 
3). Informacja o działalności 
Międzygminnego Związku „Ziemia 
Ostrowska” za 2022 r.  
4). Informacja o podejmowanych działaniach 
na rzecz promocji miasta. 

3  
III Kwartał - lipiec, sierpień, wrzesień 
 
 
 

1). Informacja o funkcjonowaniu 
podstawowej opieki zdrowotnej w 2022r. 
2). Informacja o funkcjonowaniu pomocy 
społecznej. 
3). Informacja o funkcjonowaniu kultury  
i sportu w mieście za 2022 r. 



4) Informacja o realizacji budżetu miasta za 
okres 6-cy 2023 r. 

4  
IV Kwartał - październik, listopad, 
grudzień 
 
 

1). Informacja o stanie realizacji zadań 
oświatowych miasta Ostrów Mazowiecka  
w roku szkolnym 2022 /2023 
2). Analiza projektu budżetu Miasta Ostrów 
Mazowiecka na 2024 rok. 

5  
Termin stały 

1).Rozpatrzenie spraw kierowanych do 
Komisji. 
2).Rozpatrzenie i opiniowanie materiałów 
zgodnie z właściwością Komisji 

AD 4 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie pism kierowanych do Rady Miasta. 

Przewodnicząca Komisji p. Beata Herman poinformowała o trzech pismach 
kierowanych do Rady Miasta. Przedstawiła pismo od sklepu sieci „Żabka” dotyczące 
zwiększenia ilości koncesji alkoholowych w mieście. 

Zastępca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, iż miasto podjęło 
decyzje, o nie wyrażaniu zgody na podwyższenie ilości koncesji alkoholowych. 

Radna p. Anna Krajewska poinformowała, że również jest przeciw zwiększaniu 
koncesji alkoholowych. Radna poruszyła także temat pustych butelek po alkoholu, 
które znajdują się przed sklepem „Żabka” przy ul. Słowackiego. 

Radny p. Waldemar Pałys również poparł głosy w dyskusji dot. odmowy 
zwiększenia koncesji alkoholowych. 

Radna p. Ewa Orzechowska zapytała o ilość wydanych koncesji alkoholowych, 
które w krótce stracą ważność.  

Zastępca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że na ten moment 
nie jest w stanie podać dokładnych terminów ważności koncesji alkoholowych. 

Przewodnicząca Komisji p. Beata Herman poinformowała, że komisja 
negatywnie zaopiniowała wniosek dot. zwiększenia ilości koncesji alkoholowych. 
Przewodnicząca przedstawiła kolejno pismo kierowane do Rady Miasta. 
Poinformowała, że pismo dotyczy udostępnienia mieszkania socjalnego 
mieszkańcowi Kazachstanu.  

Radny p. Henryk Wilczewski zapytał czy na ten moment miasto dysponuje 
wolnymi mieszkaniami socjalnymi. 

Zastępca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, że aktualnie na 
mieszkania socjalne czeka ok. 50 rodzin z miasta. Zastępca zaznaczył, że w trakcie 
realizacji jest nowy budynek socjalny, w którym będzie znajdować się 27 mieszkań 
socjalnych. Zaznaczył fakt, iż do nowych mieszkań będą przenoszone rodziny, które 
aktualnie zamieszkują mieszkania o niższym standardzie oraz nie zalegają  
z opłatami a także dbają o ich utrzymanie. Zastępca Burmistrza Miasta poinformował, 
że miasto planuje budowę kolejnego budynku socjalnego. 



Radna p. Anna Krajewska zapytała jak została rozwiązana sprawa mieszkanki  
ul. 3 maja, której dom kwalifikował się do rozbiórki. Radna zapytała także jak wygląda 
weryfikacja mieszkańców z innych gmin na etapie przydzielania mieszkań 
socjalnych. 

Zastępca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że mieszkańcy 
innych gmin są weryfikowani w zamieszkałej gminie. Zastępca BM odpowiedział, że 
mieszkanka domu przy ul. 3 Maja przyjęła proponowane przez miasto mieszkanie 
socjalne. 

Przewodnicząca Komisji p. Beata Herman przedstawiła ostatnie pismo 
dotyczące nadania nazwy ulicy imieniem historycznego mieszkańca miasta. 
Przewodnicząca przedstawiła uzasadnienie oraz zaznaczyła fakt, iż należy 
dowiedzieć się więcej o opisywanej osobie, aby sprawdzić czy przedstawione dane 
są zgodne z rzeczywistością. 

Radna p. Anna Krajewska nawiązując do niedawno omawianej prośby 
mieszkańców proponujących nazwę dla swojej ulicy stwierdziła, że po weryfikacji 
danych przedstawiona propozycja nazwy ulicy, również powinna zostać przyjęta. 

Radna p. Ewa Orzechowska zaproponowała, aby sugerowaną nazwę 
zlokalizować w pobliskich ulicach o tematycznych nazwach typu ul. 63 roku bądź  
ul. Traugutta. 

Przewodnicząca Komisji p. Beata Herman stwierdziła, że komisja zapoznała się 
ze wszystkimi pismami kierowanymi do Rady Miasta. 

AD 5 
Sprawy różne 

Radna p. Anna Krajewska poinformowała, iż nie dostała odpowiedzi od Urzędu 
Miasta na złożone przez nią wnioski dot. nazwy Urzędu Miasta oraz problemów z 
siecią energetyczną na osiedlach ul. Małkińska. Zapytała co jest przyczyną braku 
odpowiedzi ze strony miasta. Radna zapytała czy zostaną przez Miasto podjęte 
działania związane z trwającymi od lat przerwami prądu na osiedlach ul. Małkińska. 

Zastępca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, iż sytuacja  
z przerwami w dostarczaniu prądu trwa od lat, jednakże PGE w żaden konkretny 
sposób nie odnosi się do problemu mieszkańców. 

Radna p. Anna Krajewska stwierdziła, iż dalsza bierność PGE może być 
skutkiem złożenia przez mieszkańców pozwu zbiorowego. 

Radny p. Michał Kacprzak poruszył temat budowy linii kolejowej między 
Ostrołęką a Małkinią Górną. Zapytał o przyczynę rozkopywane przejazdów 
kolejowych  w mieście. Zapytał również czy na terenie miasta powstanie nowy 
przystanek PKP. 

Zastępca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, iż część 
przejazdów kolejowych w mieście zostanie zlikwidowana, a reszta pozostanie 
wyposażona w rogatki, tak aby zwiększyć bezpieczeństwo przejeżdżającego 
pociągu. Zastępca poinformował, że na terenie miasta na ten moment nie 
zaplanowano budowy przystanku PKP. 

Radna p. Anna Krajewska poinformowała o ubytku w asfalcie na ul. Kościuszki.  



Zastępca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, że usterka 
zostanie zgłoszona do naprawy. 

Radna p. Ewa Orzechowska poruszyła temat słabego stanu przejazdu 
kolejowego na ul. Wileńskiej. 

Zastępca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że nie zostały 
jeszcze ustalone przejazdy, które zostaną zlikwidowane. Zastępca powiedział, że do 
momentu podjęcia decyzji, stan przejazdu zostanie systematycznie poprawiany. 

Radny p. Waldemar Pałys poruszył temat słabego stanu asfaltu na ulicach 
osiedla Wojtówka. Radny zaproponował, aby rozważyć remont tych ulic.  

Więcej głosów nie było. 

Na tym posiedzenie zakończono 

Przewodnicząca Komisji 

Beata Herman 

Sporządziła: 

Katarzyna Kowalczyk – pomoc administracyjna  


